
 

Vragen van de raad 

Gesteld op 25 september 2023 

Partij ChristenUnie 

Onderwerp RV2023-078-Raadsvoorstel beleid verbranden hout in de open lucht 

 
De ChristenUnie vindt dit voorstel een prima voorstel. De beperkingen zijn besproken met o.a. de NFO. 

Dat lijkt de fractie prima.  

De fractie heeft echter 2 vragen aan de wethouder. Die hebben te maken met het feit dat voor 

sommige soorten er heel regelmatig, ziek hout moet worden uitgeknipt en opgestookt, bijv. Kanzi 

appels waar bestrijden van vruchtboomkanker heel nauw luistert. 

 

Vraag 1 

Krijgen controleurs dan ook een goede training om te weten wanneer er sprake is van ziek hout dat 

onder dit Stookbeleid valt? 

 

Vraag 2 

Hoe gaat die meldplicht in zijn werk? Ik kan me voorstellen dat één melding per jaar volstaat. Of maak 

het de fruitteler gemakkelijk door een eenvoudige meldprocedure. Of nog beter, maak stoken binnen 

de randvoorwaarden van dit Stookbeleid gewoon bij recht mogelijk zonder melding. Is dat mogelijk? 

Wat zouden we moeten doen om dat laatste te realiseren.  
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